

CirNo.11/AJS/AY2023-24/November

28th November 2023

## Subject: KG- AJ Got Talent 2024

Dear Parents,

أولياء الأمور الكرام،

Greetings from Al Ain Juniors School!

تحية طيبة وبعد،،،

AJ Got Talent is back!

لقد عاد لكم عرض مواهب مدرسة العين التمهيدية!

Calling all talented AJ students! It's time to show off your amazing skills in the 2024 AJ Got Talent Show!

جميع طلبة مدرسة العين التمهيدية مدعوون للمشاركة في عرض مواهب مدرسة العين التمهيدية 2024.

We have something for everyone, be you a singer, dancer, cook, actor, or comedian, we want to see what you've got!

الغناء والرقص والطبخ والحيل السحرية ... نريد رؤيتهم جميعاً! الكثير من طلابنا موهوبون بشكل لا يصدق، ولا يسعنا الانتظار لاستعراض مدى روعتهم.

Here are just a few of the acts you can choose from:

إليك بعض الأفكار التي يمكنك الاختيار من بينها:

- **Elocution:** Share your thoughts on friendship, school, mother/father, teacher, or your favourite place.
- **Singing:** Choose any cinematic song or album that is age-appropriate and in any language.
- **Dancing:** Choose any age-appropriate song or dance style in any language.
- **Cooking without Fire:** Slice up some fruits or vegetables on the spot and make your favourite dish.
- **Mono-acting:** Show off your acting skills with a solo performance.
- **Mimicry:** Impress the judges with your ability to mimic your favourite celebrity or character.

- **الخطابة:** شارك أفكارك حول الصداقة، أو المدرسة، أو الوالدين، أو المعلمين، أو أماكنكم المفضلة.
- **الغناء:** اختر أي أغنية أو ألبوم سينمائي مناسب لعمرك وبأي لغة.
- **الرقص:** اختر أي أغنية أو أسلوب رقص مناسب لعمرك بأي لغة.
- **الطبخ بدون نار:** قم بتقطيع بعض الفواكه أو الخضار على الفور واصنع طبقك المفضل.
- **التمثيل الأحادي:** أظهر مهاراتك في التمثيل بأداء منفرد.
- **التقليد:** أبهر الحكام بقدرتك على تقليد شخصيتك أو شخصيتك المفضلة.

What are you waiting for? Start rehearsing for your act today!

ماذا تنتظر؟ ابدأ التدرّب على عرضك اليوم!

**Preliminary Auditions:** 5<sup>th</sup> January 2024 in respective classroom.

**Semifinals:** 12<sup>th</sup> January 2024 in AJ auditorium.

**Finals:** 9<sup>th</sup> February 2024 in AJ playground.

**Rules:**

- Participants are allowed to join in only one act.
- Acts must be 2 minutes or less in length.
- Judges will score participants based on their creativity, originality, stage presence, and overall performance.

**Prizes:**

- Winners will receive a trophy and a certificate of recognition.
- All participants will receive a participation certificate.
- We can't wait to see all the amazing talent that AJ has to offer!

Here are some ideas to make your act even more engaging:

- Use costumes and props to add visual interest to your act.
- Involve other students or teachers in your act.
- Choose a song or dance that you are passionate about.
- Practice your act in front of an audience to get feedback.

Have fun and good luck!

**تجارب الأداء الأولى:** 5 يناير 2024 في الفصول الدراسية.

**التصفيات:** 12 يناير 2024 في قاعة مدرسة العين التمهيدية.

**النهائيات:** 9 فبراير 2024 في ساحة مدرسة العين التمهيدية.

**القوانين:**

- يُسمح للمشاركين بتقديم عرض واحد فقط.
- يجب أن تكون مدة العرض دقيقتين أو أقل.
- سيقوم الحكام بتقييم المشاركين بناءً على إبداعهم وأصالتهم وحضورهم على المسرح وأدائهم العام.

**الجوائز:**

- سيحصل الفائزون على كأس وشهادة تقدير.
- سيحصل جميع المشاركين على شهادة مشاركة.
- لا يسعنا الانتظار لرؤية كل المواهب الرائعة لطلبة مدرسة العين التمهيدية!

فيما يلي بعض الأفكار لجعل عرضك أكثر جاذبية:

- استخدم الأزياء والأدوات لتعزيز العامل البصري في العرض.
- إشراك الطلبة أو المعلمين الآخرين في العرض.
- اختيار أغنية أو رقصة محببة لك.
- التدرّب على تصرفاتك أمام الجمهور للحصول على تفاعل منهم.

نتمنى لطلابنا الموهوبين كل التوفيق!

# AJ Got Talent 2024

## عرض مواهب مدرسة العين التمهيدية 2024

### Evaluation Criteria

### معايير التقييم

<b>PREPAREDNESS</b>	Brought everything necessary for a smooth audition. Outstanding preparation evident.	أحضر كل ما هو ضروري لتقديم عرض سلس، مع وضوح التحضير المتميز للعرض.	الاستعداد
<b>PRESENCE &amp; DELIVERY</b>	Very confident and has no problems performing. Facial expression & body language are confident. This is an act the performer is serious about.	واثق جدا وليس لديه مشاكل في الأداء، وتظهر الثقة في تعبيرات الوجه ولغة الجسد.	الحضور والأداء
<b>QUALITY</b>	Impressive level of talent for age! Sings, plays, or otherwise performs at a level that would engage an audience. Very few or no mistakes.	مستوى مذهل من المواهب بالنسبة للعمر! يغنى أو يلعب أو يؤدي بطريقة أخرى على مستوى يجذب الجمهور، حيث أن الأخطاء قليلة جداً أو معدومة.	الجودة
<b>PERSONALITY &amp; ENTHUSIASM</b>	Personality naturally came through! Very creative. This act is special, unique and exciting! There are special touches in the performance and it is very memorable.	كانت شخصية الطفل طبيعية جداً! وأظهر مستوى عال من الإبداع، فهذا العمل خاص وفريد ومثير، وتوجد فيه لمسات خاصة ولا تنسى.	الشخصية والحماسة